
Učenici 2. htt razreda: Antonio Višić i Martina Filipović 

Martina: Predavanje Korada Korelića mi je bilo vrlo zanimljivo. Čula sam ponešto novoga u 

vezi svjetlosnog zagađenja, a nisam niti znala da je Mirna sve više zagađena. O zdravoj 

prehrani mi je bilo zanimljivo slušati, iako smo dosta toga i u školi naučili. Mi mladi nemamo 

previše vremena posvetiti se zdravoj prehrani, iako je ona dosta bitna. Svidjela mi se tema o 

tome kako ljudi nepotrebno bacaju hranu i mislim da bi se trebale organizirati razne akcije 

prikupljanja hrane koja se namjerava baciti i podijeliti je siromašnima. Tema o zaštiti okoliša 

je također bila zanimljiva. Mislim da bi se građane trebalo čim više educirati o zaštiti okoliša i 

kako zbrinuti otpad jer baš radi tog neznanja ljudi ne raspolažu ekološki s otpadom. Kulturno 

– zabavni program je bio jako dobar! 

 

Antonio: Mislim da je tema Korada Korlevića zanimljiva, ali prezahtjevna za naš uzrast jer 

smo mi premladi da bi mogli nešto poduzeti. Kada budemo malo stariji, onda ćemo moći 

djelovati. Tema o zdravoj prehrani je bila u redu, iako sam dosta toga već znao, kako preko 

interneta, tako i preko roditelja. Teško je hraniti se zdravo jer mi mladi imamo premalo 

vremena kako bi se tome posvetili. Što se tiče bacanja hrane, hrana kojoj ističe rok trajanja 

trebala bi se prodavati u pola cijene ili niže, i to u svim trgovinama i pekarama diljem 

Hrvatske. Tema o ekološkoj osviještenosti je zapravo odraz naše nacije: mi nemamo visok 

stupanj ekološke osviještenosti zbog nedovoljnog broja odlagališta. Ljudi bacaju smeće 

posvuda. Kada bi se, primjerice, organizirala besplatna odvožnja otpada na odlagališta, ljudi 

bi puno više brinuti o okolišu. Cijeli je program bio jako zanimljiv, posebno glazbene i plesne 

točke, iako mislim da bi bilo dobro da su nam za kraj dali anketu kako bi mogli napisati svoj 

osvrt na cijelu manifestaciju. 

 

Učenik 3. htt razreda: Rendy Radin 

Rendy Radin: Predavanje Korada Korlevića mi je bilo najzanimljivije. Mislim da mi, kao narod, 

nismo dovoljno informirati kako očuvati okoliš i da ga zato toliko onečišćujemo. Zakonima bi 

se ljude moralo „naučiti“ kako se ponašati prema okolišu. Ista je situacija i s otpadom. 

Raznim propagandama i zakonima bi se ljude moralo naučiti kako zbrinjavati otpad. 

Predavanje o zdravoj prehrani je bilo nezanimljivo jer predavač nije znao privući pažnju. 

Svidio mi se Miletićev uvodni govor, a i brojne break dance i hiphop točke. 

 

 


